
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 5. juli 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 790
Ifølge kammeradvokatens rapport (omdelt på SUU alm del - bilag 212) er det
lægen, der på sin faglige baggrund vurderer hvad der er den bedste behand-
ling for patienten i det konkrete tilfælde. Hvorledes harmonerer hensynet til
den enkelte patient med, at mange fødesteder tilbyder Misoprostol som stan-
dardbehandling til alle normale igangsættelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sophie Hæstorp Andersen
formand
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